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Onderwerp: Algemene Ledenvergadering 17 september 2019 
 
 
Aanwezig: Klaas Dekker, Demi van Schagen, Marijke Greuter, Dirk Los,  
                 Jan Pronk, Bastiaan Ruiter, Mylan Ruiter, Mika Tuijp, Martin Koole, Bart Seijts 
                 Rene Poth, Jacques de Koning, Bram Aaalbergtse, Britt Vink, Rick Greuter 
 
Bestuur:   Cor Nat, Leo Ton, Rennie Verloop, Hans kuipers, Jack Tol, Tom Bakker 
                 
                  

1. Opening 
Rennie opent de vergadering om 20:05:16 en heet leden en oud leden van harte welkom 
op deze ledenvergadering die in het teken zal staan van het afscheid van Leo Ton. 
 

2. Notulen vorige vergadering 
Geen opmerkingen, notulen goedgekeurd. Ronald bedankt. 
 

3. Inkomende en uitgaande correspondentie/mededelingen 
Afbericht gekregen van de volgende personen, Ronald Kalteren, Jack Tol, Han Steeman, 
Marjan en Piet Seijts, Kees Mandjes.  
Mededelingen, alle abonnementen zijn toegewezen.  
Bestuur baanvereniging Hoorn is opgestapt, STG Purmerend heeft het voortouw genomen 
om de situatie onder controle te krijgen en het komende schaatsseizoen een zo gewoon 
mogelijke doorgang te laten vinden.  
Het wedstrijdprogramma is verstuurd naar de leden. De data van de wedstrijden in 
Heereveen zijn nog niet bekend maar volgen zo spoedig mogelijk. 
 

4. Jaarverslag van de secretaris 
Hans leest verslag voor. 
 

5. Verslag van de kascontrole commissie 
Kascommissie heeft onder genot van een hapje en een drankje bij huize Nat de cijfers 
gecontroleerd en geen verschillen of omissies gevonden zodat zij akkoord gaan met de 
cijfers en decharge verleent aan de penningmeester Cor Nat.  

 
 

6. Verkiezing Kascontrole commissie 
Jan pronk zal de kascommissie verlaten zijn mandaat van twee jaar zit erop, hierdoor zal 
Bastiaan Ruiter toetreden, zodat de kascommissie thans bestaat uit Rick Greuter en 
Bastiaan Ruiter. Als reserve treedt Bram Aalbergtse toe. 
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7. Jaarverslag van de penningmeester                                                                                                                                                                 
Cor neemt met de aanwezige de cijfers door en legt de achtergronden uit ook eventuele 
vragen beantwoordt hij deskundig en begrijpelijk.                                                                                                          
We hebben een goed jaar achter de rug met een positief resultaat. Echter zal het terug- 
lopend aantal leden, de afdracht aan de KNSB en zullen de ontwikkelingen bij de baan 
vereniging Hoorn in de gaten gehouden moeten worden.  

 
8. Verkiezing bestuursleden                                                                                                                                         

Aftredend en herkiesbaar is vice voorzitter Ronald Kalteren. 
Er hebben zich geen tegen kandidaten gemeld op het secretariaat dus worden Ronald 
herkozen en benoemd voor een termijn van drie jaar (Art 11)*  
Aftredend en niet herkiesbaar trainers coördinator Leo Ton. Er heeft zich 1 kandidaat 
gemeld te weten Han Steeman, hij wordt gekozen en is onze nieuwe trainers coördinator. 
Vele zijn naar deze vergadering gekomen om afscheid te nemen van Leo. Rennie neemt 
met een speeds en het overhandigen van de versierselen op gepaste afscheid van Leo. We 
zullen hem missen na al die jaren. De aanwezigen krijgen de mogelijkheid om na deze 
vergadering persoonlijk afscheid te nemen en herinneringen op te halen. 
 

9. Rondvraag                                                                                                                                       
Dirk Los wijst ons erop dat het van af nu mogelijk is om 4 uur gratis te parkeren bij de 
West Fries. 
Kees Stam: Geen trainer wel les, Kees vindt het belangrijk en motiverend voor de jeugd 
als er wel een trainer is. Dit is zonder namen te noemen reeds geconstateerd door het 
bestuur en zal het komende seizoen anders gaan. 
Demi van Schagen: Gaan we met de pupillen met de andere STG’s door elkaar heen 
trainen. STG Hoorn staat hier positief tegenover. Bestuur gaat dit met de nadere STG’s 
bespreken. 
 
 
Rennie bedankt de aanwezigen voor de belangstelling en hun aanwezigheid. en  
Vervolgens sluit hij de vergadering om 21:39:56.  

 
          
 
 
           * verwijzing naar onze statuten 
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